
Toespraak,bij de openingder Vergadering, gehouden
door denhonorairenVoorzitterProf. Dr. C.A. J.A.
Oudemans

De Vergadering werd des namiddags te een ure door Prof.

C. A. J. A. Oudemans, als honorair Voorzitter, met de

volgende toespraak geopend:

Mijne Heeren!

Door de twee overgebleven Bestuursleden onzer Vereeniging

uitgenoodigd, na het overlijden van onzen Voorzitter de leiding

der Vergadering op mij te nemen, heb ik die taak aanvaard,

omdat ik daartoe door onze Statuten, als oudste injaren onder

de leden, was aangewezen, en ik als Oud-Voorzitter en voor-
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Het heeft niet zoo mogen wezen. Suringar is van ons

heengegaan, en het diep weemoedig »In Memo r ia m” door

onzen Conservator, den Heer V u ij c k, aan den inhoud van

de onlangs aan u allen toegezonden aflevering van ons Archief

toegevoegd, heeft ons een blik doen slaan in velerlei, waar-

van de verder verwijderden van het terrein van Suringar’s

werkzaamheid geen het minste vermoeden hadden, maar dat

de meer intiemen zijner omgeving de toekomst met zorg te

gemoet deed zien.

Nu de slag gevallen is, past het, hier te herhalen, wat in

het zooeven genoemde »In Memoriam” breedvoerig betoogd

werd, dat Suringar het praesidium der Vereeniging met

voorliefde vervulde; tijd noch moeite ontzag om de hem in

die betrekking opgelegde plichten te vervullen; steeds alle

pogingen in het werk stelde om het aanzien der Vereeniging

te handhaven of te verhoogen, en den vriendschappelijken

omgang met elk onzer in het bijzonder op hoogen prijs stelde,

en nu eens op deze, dan weder op gene wijze trachtte aan te

wakkeren. Wij gevoelen het allen, dat wij in Suringar een

voor zijne taak berekenden Voorzitter verloren hebben.

In de rij onzer Voorzitters was Suringar de Vierde.

Nadat onze Vereeniging in 1845 was opgericht, werd Dr. E.

B. van den Bosch te Hoes, die trouwens den oproepings-

brief in de Haarlerasche Courant van 26 Juli 1845 ondertee-

kend had, waarin alle Nederlandsche kruidkundigen, die in

de studie der Flora van hun vaderland belang stelden en haar

wenschten te bevorderen, tot eene samenkomst in het Hotel

du Lion d’Or te Leiden werden saamgeroepen, tot haren eer-

ganger van Suringar, mij des te minder aan die plichts-

betrachting meende te mogen onttrekken.

En dan past het, Mijne Heeren!, hier allereerst hem te ge-

denken, die wij zoo onverwacht verloren, en wiens levenslus-

tigheid op de laatstgehouden jaarvergadering te Zutphen, ons

stellig had doen hopen, hem ook nu weder in ons midden te

zien.
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sten president gekozen. Hij bekleedde die betrekking tot aan

zijn dood, die op 18 Januari 1862 voorviel, en een der be-

langrijkste en krachtvolste tijdperken van ons Vereenigings-

leven afsloot.

Van den Bosch werd, als Voorzitter, opgevolgd door

Mr. L. H. Buse, te Renkum, een degelijk ontwikkeld syste-

maticus, die de studio der Bladmossen tot levensdoel gekozen

had. Tot aller leedwezen trad hij echter reeds in 1865 af,

en werd in dat jaar aan mij het Voorzitterschap opgedragen.

Ik bekleedde deze betrekking tot in 1881 en ruimde, door

overkroptheid met bezigheden daartoe gedrongen, mijne plaats

in voor Suringar, die ons onlangs, na eene 17-jarige ver-

vulling van zijn ambt, ontviel.

En zoo verkeeren wij dan nu weder, mijne Heeren, in een

toestand, die niet blijven kan, en aan wier onbestaanbaarheid

ten spoedigste een einde dient te komen. Het kiezen van een

nieuwen Voorzitter is trouwens het eerste punt van den op-

roepingsbrief, dat onze aandacht vordert.

Ik noodig u dus uit aan die opdracht te voldoen en straks

tot het kiezen van een 5en Voorzitter over te gaan.

Na deze toespraak werden de notulen van de 65e Verga-

dering op den 6 Februari 1898 te Leiden gehouden, voorge-

lezen.

Op de vraag van den Voorzitter of ook een der leden

aanmerkingen op de voorgelezen notulen hadden, vroeg de

Heer Went of ook uitvoering gegeven was aan den wensch

om een nieuwen catalogus van de bibliotheek te doen drukken.

De Secretaris-Penningmeester antwoordde hierop dat met

het oog op het uitgeven van eenige werken door de Vereeni-

ging, dit vooreerst wel niet mogelijk zoude zijn, maar dat hij

voorstelde de nog voorhanden Catalogi te laten doorschieten

en aan de leden een dergelijk exemplaar te zenden, waardoor

ieder, aan de hand van het Nederlandsch Kruidkundig Archief,

deze kon bijschrijven. Hiertoe werd besloten.
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De Heer Schipper meende dat vroeger besloten was, dat

de Herbarium-prijsvraag telken jare voor die provincie zou

uitgeschreven worden, alwaar de Zomervergadering gehouden

werd; hiervan was door het besluit der Wintervergadering

afgeweken.


